
Jaarverslag Sportraad Rijswijk 2021  

 

 

De samenstelling van de Sportraad  

Voorzitter: Bas Contant, Thea Smit secretaris), Remco Nunnikhoven (penningmeester) de 

leden Peter Honselaar, Lex Stijl, Theo Groen, Stefan Barrett, Raymon de Kruif (per 12 juli), 

Sven Huizinga (per 12 juli) en Ellen Boszhard (adviseur) 

 
Als bestuur hebben we 8x vergaderd (5x Fysiek en 3x via Zoom), eenmaal per zoom met de 

verenigingen (8 mei) en een paar keer in kleine groep met wethouder Bjorn Lugthart en zijn 

ambtenaren. 

Bas maakte deel uit van het Kernteam van het Lokale Sportakkoord en heeft daarmee een aantal 

malen vergaderd, waarbij dan vaak ook Ellen aanwezig was om te praten over de 

Preventieakkoorden. Inmiddels hebben alle clubs wel een anti-rookbeleid.  

We hebben kennisgemaakt met Rachel Zonderop als beweegmakelaar in Rijswijk. 

De sportraad had zich als doel gesteld om een jeugdsportraad op te bouwen. Enthousiast is 

begonnen aan de werving, maar uiteindelijk is onder invloed van Corona slechts een klein deel van de 

zoektocht gerealiseerd. Weliswaar hebben we inmiddels een 2-tal jeugdbestuursleden maar we zijn 

zeker niet bij alle verenigingen op bezoek geweest. En dat hadden we graag gewild. Ook zelf op 

bezoek bij verenigingen werd steeds bemoeilijkt. Deze Jeugdsportraadleden hebben wel steeds de 

vergaderingen van de sportraad bijgewoond. Plus dat ze onze website helemaal gemoderniseerd 

hebben. 

Dit leidt absoluut tot de conclusie dat voor de Sportraad Rijswijk 2021 een moeilijk jaar is geweest 

waarbij we niet zo effectief zijn geweest als we wel hadden willen zijn. Drukte op werk, met eigen 

vereniging of gezin, maakte het voor een aantal van ons lastig om iedere keer aan te sluiten bij de 

bestuursvergadering. En ook COVID zelf heeft ervoor gezorgd dat we niet altijd iedereen aan de 

virtuele tafel hadden, als we wel hadden gewild.  

In voor- en najaar zijn er een aantal Sportproeverijen geweest, maar ook hier kwam door Corona een 

voorlopige stop op. 

Op 29 augustus is er in Rijswijk, bij Celeritas het Auti-voetbal gestart. 

Er kon helaas geen sportdag voor mensen met een verstandelijke beperking gehouden worden. Die is 

verschoven naar 2022. 

Ook ging de jubileumviering vanwege 50 jaar Locomotief niet door , evenals het theaterstuk  

“Sportief Coachen” en de lezing van Prof. Scherder mbt Happy Fit. We hopen dat ze in 2022 wel 

kunnen doorgaan! 

Ons grote sportcongres op 20 oktober in Stervoorde was een groot succes. Daar werd o.a. 

teruggekeken op alles wat in de periode van wethouder Bjorn Lugthart tot stand is gekomen, zoals 

de nieuwe Sporthal de Altis en de vernieuwing van het Sportpark Elsenburg. Plus al een beetje 

vooruitgekeken op wat wij van de politiek verwachten mbt. De verkiezingen in maart 2022. 

We zijn ook druk bezig geweest met het herzien van de Sportnota, maar daar zijn we niet helemaal in 

geslaagd. Mede doordat er momenteel zoveel veranderd en ook onduidelijk is wat er precies op ons 

afkomt bv. Sportwet ed.  



We hebben geregeld dat we als bestuur voldoen aan de regels van de WBTR. 

Bas heeft aangegeven dat hij na 5 jaar voorzitterschap wel graag een opvolger wil, maar helaas 

hebben we die nog niet gevonden.  

Op 13 december hebben we kennisgemaakt met de nieuwe wethouder Sportzaken Larissa 

Bentvelzen. Helaas hebben we nog geen afscheid kunnen nemen van de vorige wethouder ivm 

Coronabeperkingen, maar dat komt zeker nog. 

Tot slot hebben we een Manifest opgesteld om de Politieke partijen te laten overdenken wat wij van 

hen in hun verkiezingsprogramma verwachten en gaan we daar op 16 februari over met hen in 

gesprek. 

 

Thea Smit  

 

 

 


